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- Mennyiben segítette szakmai pályafutásodat a Felsőőri Kétnyelvű Szövetségi 

Gimnáziumban (ZBG) elvégzett képzés? / Mi a szakmád? 

 

Horváth Petra vagyok, Szombathelyről származom és a 2014/15-ös tanévben 

érettségiztem a Felsőőri Kétnyelvű Szövetségi Gimnáziumban. A gimnáziumi képzés 

nemcsak megszerettette velem a nyelvtanulást, de biztos nyelvi alapokkal is ellátott, 

mind a német, az angol és a magyar nyelv tekintetében. Nyilvánvaló volt számomra, 

hogy ezen az úton szeretnék továbbhaladni és egy olyan szakmát választani, ahol 

kamatoztatni tudom a nyelvi tudásomat. Ezért döntöttem a nyelvtanári pálya mellett, 

hiszen így a megszerzett tudásomat és a nyelvek iránti szeretetemet tovább tudom adni 

a következő generációknak. Az egyetemi tanulmányaimat a Bécsi Egyetemen végeztem, 

ahol magyar és angol szakos nyelvtanári diplomát szereztem. Az élet aztán, nagy 

örömömre,  visszasodort a Felsőőri Kétnyelvű Szövetségi Gimnáziumba, hiszen mind az 

alap-, mind pedig a mesterképzés során itt végeztem el a magyar tanári szakmai 

gyakorlatot, ma pedig már főállású nyelvtanárként dolgozom a gimnáziumban.         

 

- Mit jelent számodra a Felsőőri Kétnyelvű Szövetségi Gimnázium? 

 

Az itt megszerzett tudás egy biztos alapot adott az életemben és a szakmámban, hisz a 

többnyelvűség mindig előnyt jelent. Továbbá sok szép emlék és igaz barátság is ideköt, 

melyekben az iskola családias légköre is kulcsfontosságú szerepet játszott. Büszke 

vagyok arra, hogy ennek az iskolának a diákja, mára pedig a tanára, lehettem/lehetek. 

 

- Mit jelent számodra a magyar népcsoportnyelv? 

 

A magyar nyelv az anyanyelvem és az egyik nyelv, amelyet tanítok, így nagyon sokat 

jelent számomra. Fontosnak tartom, hogy a diákjaim megismerjék a magyar nyelv 

szépségeit és a magyar kultúra érdekességeit. Mindemellett pedig szeretném, hogy 

büszkék legyenek arra, hogy tudnak magyarul, hiszen ez itt Ausztriában, közel a magyar 

határhoz, is előnyt jelenthet. 

 

- Milyen gondolatokat osztanál meg diákjainkkal? Mit üzensz nekik? 

Először is azt üzenném nekik, hogy a kitartó munka mindig meghozza gyümölcsét, soha 

nem szabad feladni, akkor sem, ha az ember akadályokba, nehézségekbe ütközik. Ez 

igaz a nyelvtanulásra és általánosságban az életre is. Továbbá legyenek büszkék arra, 

hogy ennek az iskolának a diákjai és hogy ilyen kivételes nyelvi képzésben van részük. 

Vigyék tovább a nyelvek iránti érdeklődést és szeretetet, hiszen ahogy Wilhelm von 

Humboldt is mondta: „A nyelvben rejlik a világ kulcsa.”  
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